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Doc. Ing Pavel Beneš, Csc.
Na Rybářce33
Praha 6 - Sedlec
16000

na vědomi: Hana Francová, Zaječická 836/9, 184 00 Praha 8
ak.mal. Karel Čapek, V Šáreckém údolí 98, 16000 Praha 6

Vážený pane docente a ostatní členové Petičního výboru,

Děkuji za vaše podání ve věci výstavby Pražského okruhu na severozápadě hlavního
města Prahy. Petičním výborem dolní komory Parlamentu ČR jsem byl pověřen vyřízením

tohoto podání. Rychlejší vyřízení petice jsem odsouval s tim, že jsem předpokládal,že
v měsíci lednu se uskutečni kulatý stůl k této velice citlivé problematice a setkání s novým
hejtmanem Středočeskéhokraje MUDr. Davidem Rathem, které slíbil zprostředkovat starosta
MČ Praha - Suchdol Ing. Petr Hejl.

S panem hejtmanem jsem krátce konzultoval problematiku ve sněmovně koncem
minulého roku a bylo mně ústně sděleno, že stávající trasování dle varianty Jižní bude
zejména věcí hlavního města Prahy. Zastupitelstvo hlavního města Prahy dne 9.9.1999
schválilo územní plán, který stabilizuje tzv. Jižní variantu. Ministerstvo dopravy nechalo
před nedávnem zpracovat nové vyhodnocení stabilizované Jižní a tzv. Severní varianty
okruhu. Meziresortní komise se opět přikJonila k pokračování přípravy výstavby ve stopě

Jižní varianty. Ve čtvrtek 22.1.2009 se usk-utečnilojednání Sdružení na podporu výstavby
Pražského okruhu, kde formou usneseni je požadováno, aby se nová politická reprezentace
Středočeského kraje písemně vyjádřila k otázce výstavby dotčených částí Pražského okruhu,
zejména ke stavbám 518 a 519.

Je vám jistě známo, že na Ministerstvu dopravy došlo v osobě ministra a jeho
náměstků k personálním změnám. Nové vedení ministerstva rovněž požádám o stanovisko
ve věci. Jakmile obě stanoviska získám, budou vám poskytnuta k dispozici. Pokud se týká
některých otázek postupů veřejné správy (například rozsudku Nejvyššího spravního soudu
ze dne 30.10.2008 a dalších výroků), nepřísluší petičnímu výboru do výkonu státní spravy
zasahovat s výjimkou toho, pokud byste doložili úmyslné nebo zjevné pochybení, v takovém
případě můžeme naléhat na příslušné státní instituce, aby zjednaly nápravu. V této záležitosti
navíc odkazuji na možnost obrátit se na ombudsmana JUDr. Otakara Motejla.



Z osobní zkušenosti pražského zastupitele v letech 1994 až 2006 vím, jak nesmírně

citlivá a složitá problematika suchdolského okruhu je. Přesto se domnívám, že jiná cesta než
jednáni se všemi dotčenými stranami k cíli nepovede. O dalšim vývoji situace a stanoviscich
Středočeského kraje, Ministerstva dopravy, Wavniho města Prahy a dalších vás budu
informovat.

S pozdravem

ln .Fran~_U-'/,~
Č n Petičniho výboru

V Praze dne 28.1.2009
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